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JaaÍverslag "lJsclub Oranjewoud''1994-1996.

In tegenstelling tot andere jaren is dit verslag over een wat langere periode , n.l.
van novembe|1994 tot maad í996.
Gedurende die periode was het bestuur als volgt samengesteld:

- Voorzitter.
Y. Roelevink - Sekretaris.
M. Otten.
R. Klinker
J.v.d. Bos
R.Klijnsha

- PenningmeesteÍ.
- Vice- Voorzitter.
- Lid.
- Lid.

In de loop van het verenigingsjaar is hel bestuur aangevuld met in volgorde:
Jan Bakker en \Mllem Donker, die het voorzitterschap op zich heeft genomen.
Het sekretaÍaat is kortgeleden overgenomen door Rimkje Klijnslra.

Op 23 november 1994 weÍd de laatsle algemene ledenvergadering gehouden,
Slechls een vijftal leden hadden de moeite genomen om naar Tropenfauna te
komen.

FEESTAVONDEN: De eerste Íeestavond weÍd gehouden op 4 februari 1995 . Door
Toneelvereniging "Meiinoar len" uit DÍachten weÍd het blijspel " In f{emde Ka/'op
een goede manier op de planken gezet. Op zaterdag 3 februari 1996 was het
toneelgezelschap uit Twijzelerheide "Nim it sa'l is" aan de beurt om de vrolijke
klucht "De niie bijÍiedei'vooÍ het voetlicht te brengen. Op beide avonden spêelden
de Jafro's een gezellig stuk dansmuziek. Voor beide avonden kon worden terugge-
zien op een geslaagd feest, wat in de toekomst beslist als vast punl zal moeten
worden gehandhaafd als activiteit van de ijsclub.

WINTERS: In de winter 1994-1995 is de Ísbaan niet open geweest. Dit is
ruimschools goedgemaakt in de afgelopen winter. Al vloeg in decembeÍ begon het
le vriezen en mel een gemiddelde temperatuur van - 1,5 graad Celsius lol'l maart
1996 gaat de afgelopen winteÍ dan ook als streng de meteoboeken in , Maar liefst
74 vorstdagen maakÍen het mogelijk, dat er volop kon worden geschaatst. Ook de
tsbaan is vaak open geweest, maar de belangstelling viel af en toe tegen. Een
aantal scholèn heeft wedstrijden op onze baan gehoudên, evenals de koífbalvêr-
eniging "Blauw Wif', Er werden zelfs T.V.-opnamen op onze baan gemaakt voor
hel programma "Op de stip" mel Ben v.d. Burg, waarbij 2 Deense voetballers van
v.v. Heercnveen hun schaatskunsten konden veíonen. Op de valreep werden er
nog wedstrijden vooÍ leden gehouden voor kinderen van leden van 6lot 15 jaar.
Op zaterdag I febr. 1996 werd er in veÍschillende leeftijdsgroepen fel gestreden
om mooie geldprijzen, daarnaast kregen alle deelnemers een fÍaaie medaillê.
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doorgang vinden. Deze winter zal in herinnnering blijven als de winler, waarin de
Elfsledentocht net niet door ging!

FIETSTOERTOCHT: Op woensdag 2.1 juni 1996 werd de traditionele fietstocht over
25 en 50 km. vooÍ de tiende kêeÍ gehouden. lets meeí dan 100 deelnemers
hebben genoten van de fraaie routes. Na afloop kreeg iedeÍeen een medaille mel
speciaal herinneringslint voor deze lustrumfietstocht.

VERHUUR CLUBGEBOUW: Ook dit jaar weer is het clubgebouw verhuuÍd geweest
tijdens de wel zeer mooie zomermaanden. Waarschijnlijk is het de laatste keeÍ
geweest dal het clubhuis verhuuÍd kan worden. Een woord van dank is dan ook oo
zijn plaats voor degenen, die hjeraan veel weÍk hebben verrrichl. met name ooK
Henk Bijlsma voor de bewezen diensten in dê afgelopen jaren.

KMRTEN VOOR EK + WK 1996: Voor onze ledeo hebben wii ook dit serzoen
weer kaarten aangevraagd voor het EuÍopese Kampioeenschap Allround en hel
Wereldkampioenschap Sprint, die resp. in jan. en febr. 1996 in "Thialf, zijn
gehouden. Via deze service van de tsclub ztn maar lieÍst 217 kaarten aan qe man
gebracht, wat doo[ de leden duidelik op prijs werd gesteld.

JUBILEA: Het bestuuÍ ls naar de receptie geweest van de zangvereniging "De
Woudklank" in oktober 1995 naar aanleiding van het 75.jarig bestaan van deze
vereniging.
Tevens was het bestuur ruimschools ve.tegenwoordigd op de feestavono van onze
buurvereniging ijsclub "De Volharding" uit Oudeschoot. Deze zeer geze ige
feestavond werd in novêmbêÍ lgg5 gehouden ter gelegenhoid van het .1001arig
bestaan van deze vereniging.

VERPLAATSING USBAAN: Hel was in eerste instantie de bedoeting om de nieuwe
tsbaan in plan Oranjewoud-Noord te situeren, maar bij een gesprek mel wethou_
deÍ Bouwers op 12 juni 1995 bleek, dal de gemeente àndere plannen had, vooÍal
omdat ook de ijsbaan in Heerenveen-Zuid moet veÍdwijnen. Een gezamenlijke
nieuwe Ísbaan en een veríegaànde samenwerking tuslen beide ijsclubs was het
voooÍstel van de gemeenle, dat dooÍ hel bestuur van onze iisclub nader zou
moeten worden ondezocht. Na een aantal interne bestuursíergaderingen en ook
vergaderingen mel het bestuur van de i.iscub,,De Volharding" en meeràere keren
overleg mel de gemeenle heeft uileindelÍk geresulteerd in een voorstel , dat van-
avond nader zal worden loegelicht en waarover U als leden van Ísclub,'Oranjê-
woud" uw mening duidelijk naar voren kan brengen.

Hopend, dat in dit veÍslag de vele activiteiten van onze verenigjng in het afgelopen
jaar voldoende zijn belicht, teken ik , namens het besluuÍ,

De SekretaÍis,

OÍanjewoud, maart 1 996. k* (Y.Roelevink).


